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Dato:    Tirsdag 20.08.2024  17.00-20.00 
 
Sted:   Teams / Ullevål Stadion møterom 3066 
  
Innkalt av:  Pål 
 
Referent:  Pål 
 
På Ullevål: Dagfinn Loen, Elin Ingvaldsen, Bettina H Nordbye, Pål Trulsen 
 
 

På Teams: Ståle Rian, Kjetil West, Rune Lorentsen og Kjell Bjørseth 
Fraværende: Kjell Birger Øysæd (fikk ikke innloggingsdetaljer) 
 
  
Fravær:   

 
 

Sak.nr.              Action Hvem Når 

Sak nr. 1 
Godkjenning av møtereferat fra 14.05.24 
 

 
Ingen kommentarer 

 
 

 

Sak nr. 2 
Godkjenning av dagsorden 
 

Ingen kommentarer 
Inhabilitet meldes underveis hvis nødvendig 
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Sak nr. 3 
Forbundstinget og konstituering 
Rolig ting med god stemning. NCF takker Hedmarken 
for sosiale tiltak. 
NCF takk også styremedlemmer og vara som trede 
ut av styret og ønsket velkommen nye medlemmer. 
Protokollen er underskrevet og godkjent. 
 
Konstituering og ansvarsfordeling i styret. 
 
 
 
 
Det årlige NCF tinget begynner å bli dyrt og det er få 
klubb 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Styremedlemmene fikk utdelt tidligere 
ansvarsfordelinger og skal til neste møte tenke over 
hvilke oppgaver til vil ha fokus på. 
Ansvarsfordelingen i styret lages på neste møte 
 
Styret vil vurdere om man skal ha fysisk ting hver 2.år 
og digitalt ting i mellom. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Styret 
 
 
 
 
Styret 

 

Sak.  4 Økonomi 
Overskudd hittil i år er på kr. 590.000.- men da har vi 
mottatt det alle meste av tilskudd. 
Økonomien er i h.t. budsjett når utgiftene er blitt 
periodisert. 
Nedgang i Post midler pga minkene medlemstall og 
ny forvaltningsordning i NIF. 
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Stipender fra OLT 
A-stipend   4x120.000.- til Paralandslaget 
A-Stipend   2x120.000.- til Mixed Dbl. lagene 
B-Stipend   4x70.000.-   til Damelandslaget 
B-Stipend   2x70.000.-   til Herrelandslaget 
 
Styret vedtok å tildele Herrelandslaget tilsvarende 
sum som OLT bidro med. 
Midlene tas fra øremerkede midler som er satt av til 
bortfall av støtte fra OLT. 
 
Arrangementsstøtte til NorgesCup og NM 
 
 

 
 
 
 
 
 
Under forutsetning at de fortsetter den gode 
prosessen sammen med OLT Midt Norge og at de 
daltar på NC og NM Herrer. 
 
 
Vedtatt til å holdes på kr. 15.000.- pr mesterskap. 
Hvis man har to mesterskap samtidig er støtten 
kr.22.500.- 
 

 
 
 
 
 
 
Pål 
 
 
 
 
Pål 
 
 
 

Sak 5 Sportslig 
Sesongoppdatering 

Lag Ramsfjell:  

Inngått samarbeide med OLT Midt Norge. OLT veldig 

fornøyd med prosessen. Laget har laget et 

utgangspkt. for strategi og gjennomføringsplan frem 

mot OL 2026. Har en ambisiøs sesongplan med blant 

annet en 3 ukers reise med 3 turneringer til Canada. 

Laget er tatt ut til EM i Lohja. 
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Lag Rørvik 

Har satt mesterskap som hovedfokusområde. De 

skal komme inn i EM og VM med spillelyst. Sesongen 

planlegges for et best mulig resultat i 

mesterskapene. 

Hatt gode planleggingsmøter med lag coach Rune 

Steen Hansen og Thomas Løvold. 

Vedtatt plan for å bedre lagdynamikken sammen 

med hjelp fra OLT. 

Laget er uttatt til EM i Lohja Finland. 

Noen utfordringer med å tilpasse terminlisten mot 

Mixed Double satsingen. 

Mixed Dbl 

Lag Skaslien/Nedregotten 

Lag Rønning/Brænden 

Begge lagene jobber bra med ambisiøse planer og 

turneringslister. 

Paralaget. 

Fikk en kjempeboost etter VM gullet i fjor og er godt 

i gang med sesongen. Laget skal mins en samling i 

mnd. I tillegg til turneringer både innenlands og 
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utenlands. Her er også all fokus på resultater i 

mesterskap. Laget er allerede kvalifisert til PL 2026. 

MD Para 

Rune Lorentsen og Rikke Iversen gav seg etter 

forrige sesong. Vi starter arbeide med å etablere et 

nytt MD lag. 

Trenerforum 

Mail sendt ut til lagcoacher og andre i 

støtteapparatene. Har fått positive tilbakemeldinger 

VM Junior Mixed Dbl. 
VM Junior Mixed Dbl. blir spilt for første gang denne 
sesongen. Det arrangeres i Edmonton Canada  
06.-11. Mai 2025. 

 

Universiaden Torino 11.-23. Jan 2023 

Særforbundene må dekke alle utgiftene selv. 

Studentidrettsforbundet stiller med 

lege/fysio/støttepersonell og utøverne får en 

klespakke. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Planlegges 2 Teammøter i løpet av sesongen 
 
Styret vedtok å melde på lag og at NCF dekker reise, 
spilletøy og påmelding. Utøvere dekker opphold og 
mat selv. 
Det lages uttakskriterier som sendes ut sammen med 
invitasjon til NM MD Junior. 
 
Styret vedtok å dekke alle kostnadene til utøverne 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Thomas 
 
Pål 
 
 
Pål 
 
 
Pål 
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Sak 6 Rekruttering og klubbutvikling 
Innkommende søknader på turneringsstøtte  
totalt kr. 144.000.- 
NCF hadde satt en ramme på kr. 100.000.- 
 
Det har også kommet inn søknader til Junior MD 
sastsing. Dette var ikke en del av støtteordningen, 
men vil revurderes til neste sesong 
 
Ny juniorsamling i Haugesund 04.-06- Oktober. 
Styret henstiller klubber på begge sider av fjellet å 
melde seg på Dette har vært populære samlinger 
som utøverne har satt pris på. 
 
Sverige planlegger felles samling med Norge i April 
 
Viktig kurs i medlemsregistrering 2. Sept. Kl 19.30 på 
Teams 
 
Webinar for tilskuddsportalen 9. Sept. Kl. 19.00 på 
Zoom 
 
E-læringsopplegg til trenerutdanningen er 
utarbeidet sammen med Akilles Forlag. 

 
Styret vedtok å holde seg til rammen og det blir 
prosentvis avkortning ihht til søkersummen. 
 
 
Styret vedtok å tildele kr. 5.000.- til de to lagene som 
hadde søkt med krav om rapportering for bruk av 
midlene. 
 
 
NCF dekker hotell og mat. Klubbene/deltagerne 
dekker kun reise. 
 
 
 
 
Sendes ut innkalling til klubber og andre interesserte. 
 
 
Innkalling sendes til klubbene. Max 1 person pr klubb. 
 
 
Det søkes om å få dekket utgiftene av 
Sparebankstiftelsen 

 
Petter 
 
 
 
Petter 
 
 
 
Petter 
 
 
 
 
 
Petter 
 
 
Petter/Ståle 
 
 
 
Petter 
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Sak 7 Marked- og Kommunikasjonsutvalget 
Sponsorarbeid: 
Møte med NPG 28.08  
 
Søknadsportalen for å søke støtte fra stiftelser og 
offentlig er etablert. 
 
Paralaget har inngått 2 samarbeidsavtaler: 
Medvind assistanse: Assistanse for 
funksjonshemmede 
Heat experience: Klær med varmetråer 

 
 
Flyttet pga sykdom. NPG hadde nyheter. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Sak 8 Curlinggymnas 
 
Støtte til Curlingymnas: 
Curlinggymnaset i OppdaL   Kr. 100.000.- 
NTG Lillehammer                   Kr. 130.000.- 
 
 

 
 
Vedtatt i styret. 

 
 

 

Sak  9 Ungdomsutvalget 
Ungdomsutvalget består av: 
Jonas Dystebakken,  
Njål Kongssund 
Sigurd Svorkmo-Lundberg 
Utvalget utvides med en person  
 

 
Petter lager et utkast til mandat sammen med 
undomsutvalget. 
Ingeborg Forbregd bidrar fra styret. 

 
Petter 
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Sak 10 Streaming Norske konkurranser 
NCF følger NIF sin policy om ikke å streame på åpne 
kanaler som f. eks. Youtube, Facebook o.lign. 
Skal prøve å få til en avtale med World Curling 
TV/WCF for å kunne sende på deres plattform. 

 
 

 
Petter 
 
 
 
 

 

Sak. 11  WCF World Curling Congress 
Dagfinn og Kjetil stiller for Norge 
Saker til avstemming på generalforsamlingen 

• Nye Anti doping forskrifter 
 

• Gender Update 
 

• Athlete commission 
 

• Ny beregning av antall stemmer på Kongressen. 
 
Valg: Morten Søgård stiller som kandidat  
 
Styret gav President og visepresident fritt mandat til 
å stemme på kongressen 
 

 
 
 
Hvis en på laget blir tatt for doping blir hele laget 
diskvalifisert fra mesterskapet. 
40% av begge kjønn i styret. President og Athlete rep 
teller ikke. 
En fra Athlete commission kommer inn i styret med 
stemmerett 

 
 
 
Dagfinn/Kjetil 

 

Sak 12 Anlegg 
Arildsborg: Planlegging fortsetter 
                     

 
Kommen noen skjær i sjøen med kraftig prisstigning 
for bygging- 

 
Rune 
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Tromsø: Ingen Nyheter 
Ryen i Oslo: Ingen nyheter 
Stord  Er påbegynt. 
 
Mosetertoppen:   

 

 
 
Bygger inn en skøytebane med 4 curlingbaner i 
midten. 
En bane i hytte/hotellområdet. 

 
 
Kjetil/pål 
 
Bettina 

Sak. 13 Strategiplan  
Starte prosess med ny strategiplan for perioden 
2026-2030 

 
Elin starter prosessen med å lage et forslag i løpet av 
2024 

 
Elin 

 

Sak. 14 Eventuelt 
Kontraktforslag fra Strawberry. 
 
AGS forsikring: Lisensforsikring 
 
 
Møte med NRK. Dagfinn og Pål har møte med NRK 
for å se på muligheten for å få EM/VM på NRK  
22.Aug 
 
Lage Nyhetsbrev 
 
 
Jr.VM Lillehammer.  Har vært kontakt mellom LCK og 
WCF. 

 
Målet på kr. 600.000.- i omsetning i 2024 er for 
ambisiøst.  
Ber om nytt avtaleutkast fra Strawberry 
Prisen er steget til kr. 25.000.- totalt. Blir da rundt kr. 
100.- pr lisens. Avtale inngås. 
  
 
 
 
Elin sjekker kostnader ved å bruke Lupify. Ca 3000 
mottagere. 
 
Kan være mulig for LCK hvis de kan benytte 
curlinghallen. 

 
Pål 
 
Pål 
 
 
 
Dagfinn/pål 
 
 
Elin 
 
 
Pål 
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NESTE  MØTE  10.10.2024  17.00 – 21.00  
 

 

 

 

Dagfinn Loen                Kjetil West     Bettina H Nordbye      Ståle Rian             Ingeborg Forbregd         Kjell Bjørseth     Elin Ingvaldsen      

President           Visepresident              Styremedlem           Styremedlem              Styremedlem              Styremedlem      Styremedlem  
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ACTIONS 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nr. Dato Action Kommentar / 

status 

Hvem Status 

1 20.08.24 Ansvarsfordeling i styret Neste styremøte Styret  

2 20.08.24 Vurdere fysisk ting hvert år  Styret  

3 20.08.24 Tilsagnsbrev på økonomisk støtte Lag Ramsfjell  Pål OK 

4 20.08.24 Arrangementsstøtte NM og NC  Pål OK 

5 20.08.24 Ekstraordinære midler fra VI ASAP Pål  

6 20.08.24 Etablere Trenerforum  Thomas  

7 20.08.24 Melde på VM Junior MD ASAP Pål OK 

8 20.08.24 Avkortning og tilsagnsbrev på rekruterings- og 

turneringsstøtte 

ASAP Petter  

9 20.08.24 Turneringsstøtte kr. 5.000.- til Junior MD lag ASAP Petter  

10 20.08.24 Juniorsamling Haugesund ASAP Petter  

11 20.08.24 Lage utkast til mandat Ungdomsutvalget  Petter  

12 20.08.24 Sjekke streaming muligheter sammen med WCF  Petter  

13 20.08.24 Starte arbeide med ny strategiplan 2024 Elin  

      

      

      

      

      

      


